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متن پرسش

سلام استاد عزیزم چهارمین سال است که با اثار وفکرشما سیر میکنم و همچنین مبلغ آثار شما میباشم

.بنده شخص شما را ازطریق توسل یافته ام نه با تحقیق. اما مدتی است که بین رفقای طلبه سوالی

پیدا شده که اقای طاهرزاده مجتهد نیست پس ایشان نمیتوانند دین را عرضه کنند چه برسد به این

چنین معارفی !.بنده از انجایی که از سال اول حوزه با اثار شما اشنا گشته ام سعی کرده ام جایگاه شما

را بعنوان شارح مکتب امام و علامه تبین کنم وشما رابه عنوان متفکر ی میان اصحاب تفکر معرفی

کنم. خواهشمندم جهت اینکه قلب دوستانی که با اثار شما مانوسند و سیر میکند با آوردن شواهدی

آرام کنید تا بتوانیم با رفع این شبهه اولا عقلا هم خودمان متنبه شویم و ثانیا رفقای دیگرهم با آرامش

وارد سیرشما شوند .

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده جایگاهی برای خود جز تبن سخنان حضرت امام و علامه قائل

نیستم، اگر توانسته باشم افراد را به اندیشهی این بزرگان و شاگردان آنها نزدیک کنم، وظیفهی خود

را انجام دادهام. رفقا بررسی کنند آیا آنهایی که عرایض بنده را دنبال میکنند توان بهتری در فهم

اندیشهی علماء بزرگ پیدا کردهاند یا نه؟ اگر جواب مثبت است، الحمداالله. موفق باشید


